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R O M Â N I A 
JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA RAFAILA 
CONSILIUL LOCAL 

Cod poştal- 737541 – RAFAILA – Telefon/fax: 0235/459274 
   

Nr. 3550 din 06.09.2018 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 
 local al comunei Rafaila, din data de 31 august 2018, ora 0800 

 
SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 11 consilieri 
din 11 care alcătuiesc Consiliului local al comunei Rafaila. Şedinţa se declară legal constituită. 

- Participă la lucrările şedinţei domnul Fînariu Constantin, primarul comunei Rafaila şi 
domnul Sandu Gabriel, viceprimarul comunei Rafaila, judeţul Vaslui. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 
studiat, după care ulterior îl va supune aprobării Consiliului local. 

 
În conformitate cu Dispoziţia nr. 373 din 23.08.2018 emisă de primarul comunei Rafaila, 

Consiliul local al comunei Rafaila a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 31 
august  2018, ora 0800, cu următoarea ordine de zi: 
 
          1. Proiect de hotarare privind actualizarea taxei speciale pentru Serviciul de 
salubrizare, din cadrul proiectului „Sistem integrat de management al deseurilor solide 
in judetul Vaslui”. 
 2. Proiect de hotarare privind desemnarea a doi reprezentanti ai Consiliului 
Local Rafaila precum si reprezentantul primarului comunei Rafaila, ca membri in 
Consiliul de administratie al Scolii gimnaziale ,,Andone Cumpatescu” din loc. Rafaila, 
judetul Vaslui, in anul scolar 2018-2019. 
 
 Dacă mai sunt şi alte propuneri ? 
 

Supun la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
   - 11 voturi „pentru” 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobată. 
   
 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Fînariu 
Constantin, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotarare privind 
actualizarea taxei speciale pentru Serviciul de salubrizare, din cadrul proiectului „Sistem 
integrat de management al deseurilor solide in judetul Vaslui”. 
 - Dau cuvântul doamnei Voicu Victorita, p. secretarul comunei prin delegare de atributii, 
pentru a prezenta raportul compartimentului de resort, la proiectul de hotarare privind 
actualizarea taxei speciale pentru Serviciul de salubrizare, din cadrul proiectului „Sistem 
integrat de management al deseurilor solide in judetul Vaslui”. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, FANARIU COSTEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru învăţământ, sănătate, cultură, activităţi sportive şi de agrement, turism, pentru a 
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prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul hotarare privind actualizarea taxei 
speciale pentru Serviciul de salubrizare, din cadrul proiectului „Sistem integrat de 
management al deseurilor solide in judetul Vaslui”. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, SANDU GABRIEL, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea domeniului public 
şi privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, servicii şi comerţ, 
pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare privind 
actualizarea taxei speciale pentru Serviciul de salubrizare, din cadrul proiectului „Sistem 
integrat de management al deseurilor solide in judetul Vaslui”. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, ONCIU IOAN, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru administraţie publică, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi 
protecţiei sociale, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind actualizarea taxei speciale pentru Serviciul de salubrizare, din cadrul proiectului 
„Sistem integrat de management al deseurilor solide in judetul Vaslui”. 

 

 DISCUTII: 
 
 Domnul Rusu Vasile spune ca nu este chiar asa mult taxa de salubrizare, dar daca se aduna 
pentru fiecare persoana dintr-o familie si pentru fiecre luna cand faci totalul tot scoti ceva din 
buzunar. 
 Domnul consilier Fanariu Dumitru spune ca in primul rand taxa nu este stabilita de noi si in 
al doilea rand de s-ar ajunge sa reusim sa avem un sistem de salubrizare si sa stim siguri ca are cine 
sa preia gunoaiele. 
 
 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre privind actualizarea taxei 
speciale pentru Serviciul de salubrizare, din cadrul proiectului „Sistem integrat de 
management al deseurilor solide in judetul Vaslui”. 
                                 -  Cine este „pentru” ? 

     - 11 voturi „pentru” 
 

 -  Cine este „contra” ? 
   -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Am să prezint hotărârea în întregime. 
 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 
Fînariu Constantin, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotarare privind 
desemnarea a doi reprezentanti ai Consiliului Local Rafaila precum si reprezentantul 
primarului comunei Rafaila, ca membri in Consiliul de administratie al Scolii gimnaziale 
,,Andone Cumpatescu” din loc. Rafaila, judetul Vaslui, in anul scolar 2018-2019. 
 - Dau cuvântul doamnei Voicu Victorita, p. secretarul comunei prin delegare de atributii, 
pentru a prezenta raportul compartimentului de resort la proiectul de hotarare privind 
desemnarea a doi reprezentanti ai Consiliului Local Rafaila precum si reprezentantul 
primarului comunei Rafaila, ca membri in Consiliul de administratie al Scolii gimnaziale 
,,Andone Cumpatescu” din loc. Rafaila, judetul Vaslui, in anul scolar 2018-2019. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, FANARIU COSTEL, preşedintele comisiei de 
specialitate pentru învăţământ, sănătate, cultură, activităţi sportive şi de agrement, turism, pentru a 
prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul hotarare privind desemnarea a doi 
reprezentanti ai Consiliului Local Rafaila precum si reprezentantul primarului comunei 
Rafaila, ca membri in Consiliul de administratie al Scolii gimnaziale ,,Andone Cumpatescu” 
din loc. Rafaila, judetul Vaslui, in anul scolar 2018-2019. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, SANDU GABRIEL, preşedintele comisiei de specialitate 
pentru programe de dezvoltare economico-socială, buget-finanţe, administrarea domeniului public 
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şi privat al comunei, agricultură, gospodărire comunală, protecţia mediului, servicii şi comerţ, 
pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare privind 
desemnarea a doi reprezentanti ai Consiliului Local Rafaila precum si reprezentantul 
primarului comunei Rafaila, ca membri in Consiliul de administratie al Scolii gimnaziale 
,,Andone Cumpatescu” din loc. Rafaila, judetul Vaslui, in anul scolar 2018-2019. 
- Dau cuvântul domnului consilier, ONCIU IOAN, preşedintele comisiei de specialitate pentru 
administraţie publică, juridică, apărarea ordinii şi liniştii publice, a drepturilor cetăţenilor şi 
protecţiei sociale, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotarare 
privind desemnarea a doi reprezentanti ai Consiliului Local Rafaila precum si reprezentantul 
primarului comunei Rafaila, ca membri in Consiliul de administratie al Scolii gimnaziale 
,,Andone Cumpatescu” din loc. Rafaila, judetul Vaslui, in anul scolar 2018-2019. 
 

 
 DISCUTII:  
  
 Domnul primar spune ca si anul aceste o propune pe d-na Badiu Mihaela-Ancuta sa il 
reprezinte in Consiliul de Administratie al Scolii din comuna. 
 Domnul Ivanciu Viorel spune ca nu este nimic de obiectat la acest punct deoarece domnii 
consilieri care ne-au reprezentat pana acum si-au achitat cu bine atributiile si deci pot ramane in 
continuare sa ne reprezinte in Consiliul de Administratie.  
  
 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre privind desemnarea a doi 
reprezentanti ai Consiliului Local Rafaila precum si reprezentantul primarului 
comunei Rafaila, ca membri in Consiliul de administratie al Scolii gimnaziale 
,,Andone Cumpatescu” din loc. Rafaila, judetul Vaslui, in anul scolar 2018-2019. 
 

                            -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 
 

 -  Cine este „contra” ? 
 

   -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, proiectul de hotărâre a fost adoptat. 
Am să prezint hotărârea în întregime. 

 
 

 3.  Interpelari si raspunsuri: 
  
- Domnul primar spune ca urmare a referatului Scolii gimnaziale prin care solicita o serie de 
reparatii la acoperisul scolii care este acum in reabilitare, ne-am apucat deja de lucru, acoperisul 
este aproape gata, am scos linoleumul si punem parchet. 
- Domnul Focsa Ioan intraba cum ramane cu drumul care tocmai este pe teminate, chiar nu vor sa 
faca podete? 
- Domnul primar spune ca a vorbit cu reprezentantii firmei DAN-LYN si din cei 60 mil. cat le mai 
ramane sa ne aduca sprot si nisip si facem noi podetele, nu trebuie mai mult de 30-40 podete. 
- Domnul Onciu Ioan spune ca sigur ne descurcam noi sa le facem, trebuie aproximativ 1 m. cub de 
beton la fiecare podet. Mai adauga dl. Onciu faptul ca ar trebui dat cu lama pe dealul Iezerului 
pentru ca se incepe recolta de toamna si nu se poate cobora cu caruta. In Mahalagia aceeiasi 
situatie. Daca inchiriem un buldo in 2 zile facem toate drumurile. 
- Domnul Fanariu Dumitru propune ca tuburile de la Bostan sa le folosim facand o fantana la 
Casian pentru a capta surplusul de apa de acolo. 
- Domnul primar spune ca deocamdata este fantana acolo si nu este o prioritate alta fantana alaturi. 
Mai spune domnul primar ca dupa terminarea asfaltului prin comuna o sa scoatem dalele de la 
santuri si o sa refacem santurile. A promis dl Presedinte al CJ Vaslui,dl. Buzatu, ca va turna un nou 
strat de asfalt peste asta care, deja, incepe sa cedeze. 
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-Se mareste noaptea, o sa mai achizitionam 100 de lampi cu led sa asiguram iluminatul public pe 
timp de noapte. 
-La Petresti, am fost acolo, singura solutie este sa betonam, nu poti urca nici cu masina goala.  

 
 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  
 

         -  Cine este „pentru” ? 
     - 11 voturi „pentru” 

  -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitatea celor prezenti, se aprobă. 
 
Domnul primar, Fînariu Constantin convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al 

comunei Rafaila, pentru data de 14 septembrie 2018, ora 0800, ce va avea loc la sediul 
administrativ al Primăriei comunei Rafaila, cu urmatoarea ordine de zi: 

 1. Proiect de hotarare privind alegerea preşedintelui de şedinţă,  pentru 
perioada septembrie – noiembrie 2018. 
 2. Proiect de hotarare privind aprobarea Organigramei si a Statului de functii 
pentru personalul din aparatul de specialitate al primarului comunei şi din cadrul 
instituţiilor subordonate Consiliului local Rafaila, judeţul Vaslui. 
 3. Proiect de hotarare privind aprobarea rectificarii a V-a, a bugetului local al 
comunei Rafaila, pentru anul 2018. 
 
             
 
 
             PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                  SECRETAR, 
                 
                      Sandu Gabriel                                                                p. Voicu Victorita  


